
Vastaus Markku Weckmanin ja 42 muun valtuutetun aloitteeseen kuntoportaiden 
(treeniportaat) rakentamiseksi Möskärin mäkeen

VD/5742/00.02.00.03/2018

Markku Weckman sekä 42 muuta valtuutettua jättivät seuraavan valtuuston työjärjestyksen mukaisen 
valtuustoaloitteen: 
”Malminkartanon täyttömäki ja Keravan Keinukallio ovat tällä hetkellä lähimmät vantaalaisten 
saavutettavissa olevat rappuset. 

Portaissa treenaaminen on nyt muotia. Erilaisilla askelilla saa monipuolista voimaa, kestävyyttä ja 
terveyttä kehoon”. 

Kaupunginvaltuusto 18.6.2018 § 19

Päätös:
Päätettiin ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää valtuustoaloite kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi. 
_________

Sivistystoimen toimiala toteaa vastauksena aloitteeseen seuraavaa:

Sivistystoimen toimialan liikuntapalvelut toteuttaa edellytyksiä liikunnallisen elämäntavan 
muodostumiselle kaikissa elämänkaaren vaiheissa. Liikuntaolosuhteita kehittämällä luodaan edellytyksiä 
sekä ohjatulle että omatoimiselle liikunnalle ja liikkumiselle. 

Kuntoportaat ovat muodostuneet houkutteleviksi eri-ikäisten ja -kuntoisten liikuntapaikoiksi. Vantaan 
liikuntapaikkasuunnitelmassa vuosille 2018-2022 kuntoportaiden todetaan houkuttavan liikunnan pariin 
uusia harrastajia ja ne monipuolistavat liikunnan palveluverkkoa. Liikuntapaikkasuunnitelman laatimisen 
yhteydessä selvitettiin kuntoportaiden toteuttamismahdollisuuksia. Kohteen tulee olla riittävän korkea, 
jyrkkä ja helposti saavutettava. Liikuntapalvelut on selvittänyt asiaa kevään 2018 aikana yhdessä 
maankäytön, rakentamisen ja ympäristön toimialan kuntatekniikan keskuksen kanssa, joka vastaa 
liikunta-alueiden suunnittelusta ja rakentamisesta. Kuntoportaiden tarpeesta on tehty liikuntapalveluille 
myös useampia aloitteita. Tarve on esitetty nimenomaan Itä-Vantaalle. Vantaalla ei ole tällä hetkellä 
kuntoportaita. 

Petikon ja Kulomäen täyttömäet voisivat toimia sopivina kuntoportaiden toteuttamispaikkona. 
Täyttömäet ovat kuitenkin vielä useiden vuosien ajan maanläjityskäytössä, joten niitä ei vielä voida 
hyödyntää ulkoilukäytössä. Muita mahdollisia toteutuspaikkoja läpikäydessä Möskärin mäki valikoitui 
varteenotettavimmaksi toteutuspaikaksi. Kuntoportaiden toteutussuunnittelu on käynnistetty syksyllä 
2018. Hankkeelle varataan määrärahat kaupungin ensi vuoden investointiohjelmaan ja kuntatekniikan 
keskus toteuttaa kuntoportaat Möskärin mäkeen vuoden 2019 aikana.

Kaupunginhallitus 8.10.2018 § 12

Sivistystoimen apulaiskaupunginjohtajan esitys:
Päätetään



a) antaa Markku Weckmanille ja 42 muulle aloitteen allekirjoittaneelle valtuutetulle esityksen
mukainen kaupunginhallituksen vastaus, ja

b) esittää kaupunginvaltuustolle merkittäväksi kaupunginhallituksen vastaus tiedoksi.
Päätös:
Hyväksyttiin esitys.
____

Kaupunginvaltuusto 12.11.2018 § 9

Kaupunginhallituksen esitys:
Päätetään merkitä kaupunginhallituksen vastaus tiedoksi.
Päätös:
Hyväksyttiin esitys.

Liite:
- allekirjoitettu Markku Weckmanin ja 42 muun valtuutetun aloite kuntoportaiden (treeniportaat) 

rakentamiseksi Möskärin mäkeen

Muutoksenhakuohje:  4.1 Valituskielto
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